
 

 

SUB Ullerslev - fodboldklub 
Referat generalforsamling 31/1-2017 
Referent: Maibritt Jepsen 
 
28 deltagere 
 
Dirigent: Mogens Jørgensen 
 
 
Aflæggelse af formandens beretning for 2016 v/ Lars Hardon 
 
Medlemstal: 310 - lidt nedgang på ungdomssiden i forhold til 2015 
 
Hold i klubben 2016 
To herre senior 11-mands  
Old boys – OB70 
Veteran 
Dame senior 7-mands 
Fodbold Fitness - Nyt hold i efteråret, allerede 20 medlemmer 
U5-U7 
U8 
U9 
U10 
U10 pige - Nyt hold i efteråret 
U11 
U12 
U12 pige 
U13 
U14 
U14 pige 
U18 pige 
U19 
 
Formanden benyttede lejligheden for at takke trænere og holdledere, der gør et stort stykke arbejde for at 
yde det bedste for vore medlemmer. 
Men der lød også en tak til alle andre, der yder en stor indsats for klubben (ingen nævnt – ingen glemt ) 
det værdsættes højt. Uden frivillige – ingen forening. 
 
Trænerne opfordres til at sige til, hvis de har ønsker til kurser 
 
Positiv fremgang på pigesiden, de to ældste hold vandt deres rækker og de næste er godt på vej. 
 
Årets ungdomstur gik til Søndersø, hvor vi deltog med 8 hold (ca. 80 spillere) 
 
1. holdet herre fik i foråret nye trænere Dennis/ Rene. Holdet har til visse kampe manglet stabilitet, hvilket 
afspejler sig i resultatet, holdet sluttede som nr. 5 i rækken. 
2. holdet ligger og vipper mellem serie 4 og serie 3, vi håber på de kan bide sig fast i serie 3, som de har 
spillet sig tilbage i. 
Dame senior kæmper for at stille hold, men ligger godt i tabellen. 



 

 

 
Forældreopbakning, der er generelt god opbakning til holdene 
 
Aktiviteter i 2016 
Hjælp til forårsfest 
SUB'er dag 
2 x Øens Hold Cup 
 
 
Kunstgræsbane/ lysanlæg – der arbejdes stadig ihærdigt på at få skaffet de sidste midler, til at kunne få 
etableret en kunstgræsbane. 
Lysanlæg er bevilliget af Nyborg Kommune og vores fundraiser har skaffet 250.000,- fra Kaj og Vera fonden. 
Bestyrelsen arbejder på at finpudse tilbuddet på kunstgræsbanen, så vi kan se, om vi kan skaffe de 
resterende midler, vi mangler nu kun penge til kloakering og indlæggelse af strøm til lysanlægget. 
 
Hvordan holder vi på vore ungdomsspillere 
Vi kæmper for at holde på vore unger mennesker i klubben, det kræver en kæmpe indsats fra vore frivillige 
trænere til at gøre træningen interessant. 
Smuldrer vores U12 drenge, eller er det bare interessen for indendørs fodbold der mangler? Det skal vi 
have undersøgt nærmere. 
U12 drengene havde der svært i efteråret, hvor de var blevet placeret i for høj en række, det råder vi bod 
på nu, hvor de er tilmeldt rækken under, så de igen kan få nogle jævnbyrdige kampe. 
Til drengene kan vi kun sige, hold ud, så skal sejrene nok komme. 
 
U19 drenge rykker op og spiller senior, det vil styrke senior-afdelingen - husk at tage godt i mod dem. 
 
Økonomi 
Det har været et godt år, bl.a. grundet afvikling af 2 x Øens Hold Cup 
 
Aktiviteter i 2017, der allerede er på plads 
Ny aftale med Øens Hold Cup, fremadrettet får vi et fast stævne i weekenden op til efterårsferien. 
Vi elsker 90'erne – Kongens Have lørdag d. 3 juni 2017, vi skal stå for salg af burgere for Djurs Festival Food 
Så sæt allerede nu X i kalenderen, hvis du vil hjælpe til. 
 
(Tinderbox i Tusindårsskoven - bruger kun lokale Odense Klubber - så den får vi ikke mere) 
 

Regnskab for 2016 
Kommentarer 
SUB'er dag står til – 26.000,- 
Det skyldes at sponsorindtægter på dagen er ført under sponsorindtægter generelt og at de Bumberballs vi 
fik sponsoreret i 2015, er betalt i år. (Pengene blev lagt i regnskabet sidste år) 
Reelt sluttede arrangementet med et overskud. 
 
Dommer regninger ligger langt over budget 
Årsag vi får fællesregning fra DBU inkl. kontingent til DBU, så denne post er tilsvarende lavere. 
 
Budget for 2017 
Er der frist på fondsmidlerne? – Undersøges nærmere 

Kunstgræsbane - Kræver specialdræn, derfor er prisen så høj - Samlet pris 3.500.000,- 



 

 

 
Forslag til behandling 
Ingen 
 

Valg til bestyrelsen 
Vi vil gerne byde velkommen til vore nye bestyrelsesmedlemmer og samtidig sige en stor tak for indsatsen 
til de 3, der træder ud. 
Nyvalg: 
Anders Haugaard, Mattias Andreasen, Maria Olsen 
 
Afgående: 
Rune Christensen, Villiam Olsen, Kristian Schrøder 
 
Suppleanter 
Thomas Hansen, Jan Klimek 
 
Revisor og 1. suppleant 
Torben Christensen, Rene W. Hansen, Morten Riget 
 
Evt. 
Nyt tiltag - afvikling af et pigestævne?  
Christian Schmidt, Holger Larsen og Mattias Andreasen - går med tanker om, at arrangere et pigestævne, 
de vil cleare af med Øens Hold Cup, inden de går videre med projektet, så vi ikke kommer i karambolage 
med dem. 
Tidspunkt: efter forårssæsonen. 
 
 


